
 

 

 

 

 

 

Rapport från nomineringsmötet 

148 medlemmar deltog på verkstadsklubbens nomineringsmöte i Forum. Förutom val av kontaktombud 

skedde nomineringar till verkstadsklubben. 

Nominerad till kassör blev Joakim Rylin. Till ordinarie ledamöter (3 st) nominerades Leonardo Cañas, 

Jenny Ilke Hjelm och Fredrick Carlsson. Till ersättare i klubbstyrelsen (7 st) nominerades Tomas Nilsson, 

Elvir Prelic, Ulf Aldebert, Leine Johansson, Mattias Pettersson, Mikael Johansson (monteringen), Mattias 

Pålsson, Eva-Lena Stenshaga Sarajlija, Jeff Sabel och Malin Hultin. Till revisor nominerades Peter Frank. 

Till revisorsersättare (2 st) nominerades Roger Eriksson och Jessica Jakobsson. 

Klubbordförande Mikael ”Sippa” Johansson rapporterade om styrelsens arbete som rör dubbelkörningen. 

Övriga frågor som lyftes på mötet var bla övertiden, diverse skyddsfrågor och om gamla/nya kaross. 

 

 

 

 

 

 

  

 

HYTTBYGGAREN 
 VERKSTADSKLUBBENS INFORMATIONSBLAD PÅ SCANIA MB/MC/OLO SAMT SIM 

Nr 19 

5 DECEMBER 

2017 

Valda kontaktombud: 

Abdo Sarajlija MBBLA1 Leine Johansson MCAAV2 

Alve Persson MBBWE2 Lena Rosenqvist MCACQ2 

Anders Solstad MBCIT2 Leonardo Cañas MBBWD1 

Andreas Erlandsson MBBWN1 Lis Erixon MBBNC1 

Andreas Kristiansson MCAAP1 Malin Hultin MCLLA2 

Benny Johansson MBBWF2 Marie Johansson MBBNC1 

Bengt Karlsson MCACD1 Martin Nilsson OLOKS2 

Birgitta Lundberg MBBND1 Mathias Pålsson MBCIT1 

Carolina Söderberg MCAAT1 Mats Tunfjord MBBLA2 

Catarina Gustavsson OLOKE1 Mattias Pettersson MBBWQ2 

Daniel Axelsson MBBW2 Mikael Bernhardsson MBBWN2 

Daniel Lazic MCLLA1 Mikael Johansson MCAAI2 

Erica Almström MCAAG1 Mikael Klasson MBBWF2 

Frida Karlsson MCABP2 Mikaela Simonsson MBCPS1 

Glenn Jonsson MCABF2 Muhamed Lelic MBCTA2 

Henrik Åsberg MCAAV1 Nikola Trajcevski MBCPP 

Inger Sandberg MBBLN Niklas Forsman OLOKE2 

Jakob Bashi MBBWD2 Ove Kajanus MBCTP1 

Jan Sjöström MBBLA1 Per Kronståhl MBBWB1 

Jeff Sabel MCACQ1 Rasmus Johansson MCABG2 

Jessica Jacobsson MCLLA2 Ronnie Appelkvist MBBPP2 

Joakim Rylin MCAAT1 Saga Lundberg MCLLB2 

Johan Frodig MBCTP1 Sami Durmishi MBBND2 

Jonas Livh OLOEN2 Semirana Karamani OLOES2 

Jonnie Maier MBBNB1 Simon Karlsson MCLFL1 

Jorge Chauca MBBWD1 Simon Nilsson MCABI1 

Josefine Johansson MCAAG2 Sinan Ünver MCABP1 

Jouko Eskola MBBPP1 Tobias Engström MBBND2 

Kim Wijkström MCLLC2 Ulf Aldebert OLOKE1 

Kristine Kürschner MCQB    

 



Studieledighetslagen 

Nytt år, nya möjligheter. Kanske du funderar på att studera 

vidare och förverkliga något du funderat på ett tag. 

Studieledighetslagen ger dig möjligheten att studera och 

samtidigt behålla din anställning ifall det händer något under 

studietiden eller du rent av känner för att komma tillbaka. 

Studieledighetslagen ger dig rätt till tjänstledigt för att studera 

om du varit anställd hos arbetsgivaren i minst sex månader. 

Studierna behöver inte ha någon anknytning till ditt arbete. Du väljer helt själv vad du vill studera. Det 

gäller dock inte självstudier eftersom du behöver kunna uppvisa en studieplan, ett antagningsbevis eller 

dylikt. Arbetsgivaren har möjlighet att skjuta på den begärda ledigheten i upp till ett halvår. Om 

arbetsgivaren utnyttjar denna möjlighet ska du underrättas om när du kan börja studera. Alltså är det 

viktigt att lämna in en ansökan om studieledigt sex månader innan du behöver vara ledig. Möjligheten till 

denna ledighet gäller alla som uppnår grundkravet (anställd i sex månader). 

Du har rätt att bryta studieledigheten och återgå i tjänst med 14 dagars varsel, eller om ledigheten varat 

längre än ett år, med en månads varsel. Du har då rätt att få likvärdiga arbetsuppgifter och 

anställningsvillkor som om du inte varit ledig. 

Facklig medlemsutbildning har andra villkor. Det finns ingen gräns hur länge du varit anställd och du, 

eller den fackliga organisationen måste meddela två veckor innan ledigheten börjar. 

Utbildning är lätt att bära och ger kraft att ifrågasätta. 

 

Ordförande har ordet 

Hej på er igen alla medlemmar hoppas att allt är bra med er! Nu kan vi snart återigen 

lägga ett år till handlingarna. Tiden bara rinner i väg, och snart är det jul. Jag kan 

informera om att vi nu har löst Lernia-tvisten, den som uppkom när vi gick till en central 

förhandling och motparten Almega (vår motpart på bemanningsavtalet) ansåg att vi inte 

hade mandat. Nu har avdelningen säkerställt detta med att ge förhandlingsmandatet till 

mig, eftersom jag också sitter i avdelningsstyrelsen. Nu har vi haft klubbens 

nomineringsmöte, det hade vi på forum och det var många frågor och debatt. Det som 

kunde ha varit bättre var närvaron, men nu tar vi nya tag och ser till att vi kommer till 

årsmötet i februari. 

Mvh Klubbordförande Mikael ”Sippa” Johansson. 

 

Ansvarig utgivare:  Material kan lämnas in eller skickas till klubbexpeditionen. 

Mikael Johansson tel 65198 Inget material får lämnas in anonymt, däremot kan man 

Hyttbyggarkommitté: skriva under signatur. 

Jenny Ilke Hjelm tel 65236 mail: ifmetall.oskarshamn@scania.com 

Fredrik Jonasson tel 65122 hemsida: www.scaniafacken.com/vklubbenohamn 


